
ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMTJNEI SANIOB
Nr.2452 122.09.2016

PROC ES VERBAL

Incheiat azi 12.10.2016 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita prin
dispozitia primarului nr.129/06.10.2016 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al acestei
institutii publice, ora 1L00.

La prezenta ggdinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko
Stefan'Adalbett, Erdei Jozsef, Kiss Istvan-Magtas, Kiss Stefan-Al*andru, Buias loan-Nicilae,
Erdei Danut-Eugen, Torok lanos, Ungur Andrei.Ioon.

Nu a absentat nici un consilier din cei 9 in functie.
Au participat de drept D-ul Molnar Jozsef - primar si d-na Mela Maria-Elena - secretar .

A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primar

S-a constatat ca sedinta este statutari, participand 9 consilieri toculi U&tltalul de 9
consilieri in functie, urmand sa fie validat un consilier al partidului ALDE, dl. Torok Emeric.

La deschiderea sedintei, d-na secretar a invitat la propuneri pentru alegerea unui nou
presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni.

Dl. Buzas Ioan Nicolaie propune pe dl. Erdei Danut Eugen, iar dl. Zatyko Jacint
propune pe dl. Zatyko Stefan Adalber.

In unna supunerii la vot, dl. Zatyko Stefan Adalbert a fost ales cu majoritatea de voturi,
adoptandu-se Hotararea nr.21.

ORDINEA DE Ztz

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus
spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-a dat
citire:

l. Alegerea presedintelui de sedinta
2. Aprobareaordiniide zL
3. Aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare din data de22.09.2016 .
4. Proiect de hotarare privind validarea mandatului de consilier local a

supleantului de pe lista ALDE.
5. Proiect de hotarare privind insuqirea modificirii inventarului bunurilor care

apar{in domeniului public al Comunei Sflniob.
6. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului ,6Modernizarea

infrastructurii rutiere in comuna sffniob, judetul Bihor,
7. Proiect de hotarare privind men{inerea infrastructurii rutiere realizati incadrul proiectului"Modernizarea infrastructurii rutiere in Comuna

Sffniob,judetul Bihor,,
8. Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii unui spatiu

destinatie decat cea de locuinta, situat in localitatea saniob
domeniu public, in favoarea UDMR.

cu alta
nr.559,

9. Proiect de hotarare privind scoaterea Ia Iicitatie publica deschisa cu strigarein vederea inchirierii unui spatiu situat in imobilul nr.205tiuhoi, apartinand
domeniului public al comunei Saniob.

l0.Proiect de hotarare privind modificarea organigramei si functii



aI aparatului de specialitate alprimarului comunei Saniob.
11. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ocupare a functiilor

publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei
Saniob

12. Proiect de hotarare privind ajustarea taxei speciale de salubrizare pentru
serviciul prestat populatiei din comuna Saniob, pe perioada determinata.

13. Proiect de hotarare privind aprobarea preturilor de valorificare pe specii si
sortimente a loturilor rezultate din exploatarea partizii, precum si a
cheltuielilor necesare exploatarii, incarcarii si transportarii materialului
Iemnos.

SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI:

14. Proiect de hotarare privind delegarea gestiunii serviciului de salubrizare al
comunei Saniob prin concesiune.

DlZatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinl6, supune lir vot proiectul de hotir6re
privind ordinea de zi, cu suplimentarea ulterioara, adoptandu-se Hotararea nr.22r1ut 9 voturi
pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . -(u 

n

La punctul trei din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din 22.09.2016 pe care l-a supus spre aprobarea
Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotriva qi 0 abfineri,
adoptandu-se Hotarar ea nr.23.

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind validarea mandatului
de consilier local a supleantului de pe lista ALDE, d-na secretar aratl cd, pdn6 la data
gedinfei, a fost confirmat calitatea de supleant doar pentru consilierul de la ALUp, pentru
consilierul de la PSD nu am primit confirmare. Av6nd in vedere cE in cadrul comisiei de
validare lipseqte un membru, inainte de a valida mandatul noului consilier, este necesar s6 se
facd propuneri pentru completarea comisiei.

Dl.Zatyko Jacint propune pe dl.Erdei Jozsef, propunere aprobati.
D-na secretar invitd comisia de validare sd verifice dosarul d-lui Torok Emeric qi s6

intocmeascd procesul verbal. Comisia constatd cd au fost respectate dispoziliile legale, fapt
pentru care a hotdrdt s5 propund validarea mandatului de consilier in cadrul Consiliului local al
comunei Saniob,

D-na secretar aratd c5, in cadrul proiectului de hot6rAre, mai trebuie completata Comisia
de specialitate economic[, din care a frcut parte consilierul de la ALDE.

Dl.preqedinte de sedinfd propune ca noul consilier sE ocupe locul de membru in aceasta
comisie, iar celelalte doud locuri rlmase libere in cadrul a doud comisii sd fie inlocuite in
momentul in care vom valida consilierul de la PSD, propunere acceptat[.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin16, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul patru al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.24, cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind insuqirea modificlrii
inventarului bunurilor care apar{in domeniului public al Comunei Siniob, d-na secretar
prezintd, Raportul de specialitate intocmit de compartimentul de resort.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinld, arutd ca mateiblul a fost studiat in



ajuns la concluzia cd este cea mai bun6 variantd, referitor la asfaltarea porliunilor de drumuri qi
strdzi propuse in cadrul proiectului care urmeazd"la urmdtorul punct din ordinea de zi..

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinf6, supune la vot proiectul de hotirdre,
punctul cinci al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.25, cu 10 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul gase, Proiect de hotarare privind implementarea proiectului
"Modernizarea infrastructurii rutiere in Comuna Siniob, judetul Bihor", dl.
Inspector, responsabil de urbanism, prezintl raportul de specialitate .

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, atrage atenfia asupra faptului c5
existl o problemd in zona bisericilor din Sdniob, din cauza scurgerii proaste a apelor pluviale qi
intruc6t se constatl cd reabilitarea qanlurilor in cadrul proiecfului nu este finan{atd, ar hebui
ini{ial s5 se rezolve situalia, deoarece ulterior este mai greu.

Dl. Erdei Ddnuf, precizeazd c5, pentru a face qanfuri nu este cazul sd strici drumul.
Dl.primar, aratd, cd, acest lucru a fost studiat cu proiectanfii gi s-a cuprins qi curSlarea

acostamentelor. Dacd am face inainte qanftrile, sunt convins c5, in urma lucr6rilor nu mai
rlmdn qanfuri. o lo

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiecttfde hotdrdre,
punctul sase al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.26, cu l0 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul qapte, Proiect de hotarare privind men{inerea infrastructurii rutiere
realizatl in cadrul proiectului"Modernizarea infrastructurii rutiere in Comuna Sflniob,
judetul Bihor", d-na secretar prezintd.proiectul de hotdr6re.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, invitd la discufii.
Nu se inscrie nimeni.
Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinf6, supune la vot proiectul de hotdrdre,

punctul sapte al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.27, cu l0 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt, Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii unui spatiu cu
alta destinatie decat cea de locuinta, situat in localitatea Saniob nr.559, domeniu public,
in favoarea UDMR,

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, intreab6 cum arati locul, qtiind cd in urma cu cdliva ani,
acesta era un spafiu fbr6 tavan, ftrd utilitdfi, irl consecinfd impropriu pentru a fi folosit.

Dl.primar - se poate lua cheia qi vedea. Cdnd dl.inginer a fost sd facd mdsurdtori pentru
releveu, dl. Viceprimar, care ar fi trebuit sd meargd cu ddnsul, nu era de faf6. intradevdr este un
spaliu gol, cu geam qi uq6.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert arutd, cd" pozilia locului este bun6, dar condiliile nu sunt
adecvate. La momentul actual, propune sd se amAne inchiriereapdndc6nd spaliul va fi renovat
qi sd se aloce o suml in buget in acest scop. Mai aratd cd.UDMR a avut un spaliu dotat cu mese,
scaune, rafturi, etc. care azinuse gtie unde sunt.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin{6, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul opt al ordinii de zi, fiind respins cu 0 voturi pentru, 6 voturi impotriva (Zatyko Jacint,
Zatyko Stefan-Adalbert, Erdei Jozsef, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan Alexandru, Torok Emeric) si 4
abtineri(Buzas loan-Nicolae, Erdei Danut-Eugen, Torok lanos, (Jngur Andrei-Ioan) .

La punctul noud din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind gcoaterea la licitatie
publica deschisa cu strigare in vederea inchirierii unui spatiu si
Ciuhoi, apartinand domeniului public al comunei Saniob, d

nr.205
n unna

unei solicitdri inregistratd la primdrie, a fost inifiat prezentul proi



Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfE, propune consilierilor din Ciuhoi s6
intre la discufii. Grupul de consilieri UDMR ar propune- o'ihiri" mai mare, dar s6 decid6
consilierii din Ciuhoi.

Dl. Torok loan, aratd, cE este de acord cu suma propusi de pomire la licitalie. Oricum
este un spa{iu neutilizat de ani de zile gi este bine c[ cineva este interisat s6-l inchirieze.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul nou5 al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.28, cu 10 ,ot*i pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul zece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind modificarea
Organigramei si a Statului de functii aI aparatului de specialitate al primarului comunei
Saniob, d-na secretar prezintd raportul de specialitate gi arutd cd,in urma vacant6rii postului de
referent in cadrul compartimentului financiar-contabil, pentru a putea fi scos la 

-concurs 
gi

pentru o mai bun6 accesibilizare a posibililor candidali la condiliile specifice, se propune ca
acesta sd fie modificat din referent superior, pentru care este necesar 9 ani vechimeiinieferentdebutant. _ t,

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, invitd la discufii. ''n'
Dl. Zatyko Jacint, propune ca postul sI fie transformat qi in categoria cu studii

superioare. Avem pretenlia sd lucrdm cu persoane calificate qi competente, ca atunci c6nd ceri
un document de specialitate s6 qtie sd-l intocmeascd.

Dl. Primar - in situafia aceasta nu vdd nici o gans6 ca acest post s6 fie ocupat gi iarflqi
vom p6fi cd nu se va prezenta nimeni la concurs.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, arutd cd avem inginerul de mediu, care a venit la noi in
comund din rdndul qomerilor qi a r6mas.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin1d, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul zece al ordinii de zi, cu modificarea ca postul sd fie debutant cu studii superioare,
adoptandu-se Hotarareanr.Zgrcu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul unspezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
Planului de ocupare a functiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al
Primarului comunei Saniob, d-na secretar prezintd, raportul de specialitate qiaratl c6 acest
proiect se leag6 de cel anterior, deoarece, pentru a scoaie la concurs un post, acesta trebuie sd
fie cuprins in Planul de ocupare a funcliilor publice.

DlZatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul unsprezece al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.30, 

"u 
tO voturi pentru, 0

voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind ajustarea
taxei speciale de salubrizare pentru serviciul prestat populatiei din coinuna Saniob, pe
perioada determinata. Dl. Kuin, inspector de mediu 

-prizinti 
raportul de fundam.rt*i,

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, aratd" cd" este acelaqi raport care a fost prezentat qi la
qedinfa anterioard qi din care nu reiese pe cebazds-a ajuns iu su*a de 5 lei/persoand/lun6.

Dl.primar - pentru cd dl.ing nu poate sd r6spundd, incerc sa explic eu. C6nd Bayon
19--a 

ldsat. calculalia cu 2leilpers a fost in funclie de piegul cursei, care la acel moment era de
1200 lei. Intre timp preful a crescut treptat, ajungdndu-se la o suma care nu s-a mai acoperit.
Din 2014, serviciul de salubrizare a fost scos la licitalie de 3 ori, ultima dat6 nu s-a prezentat
nimeni. Urmeaz6" ca la punctul 14 sI vedeli cd din nou s-a intocmit documentafia necesard
scoaterii la licitalie. Alte intrbdri?

Dl' Torok Emeric - este o problemi cu tomberoanele. La noi acasd avem un singur
tomberon la doud familii.

yon a

\*
lmlo
+

Dl.primar - Multe gospod6rii nu au nici un tomberon, d

4



ridicat o pafte din ele. Din cdte gtiu, la adresa d-voastr6, la o curte, locuili mai mult de 10
persoane. Verific6nd_la casierie, sunteli la debit cu 7 persoane qi nici m[car pentru acestea nu
af pl6tit tot anul salubrizarea. Atunci, care este problema?

Nemaifiind discu,tii, dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot
proiectul de hotdrdre, punctul doisprezece al ordinii de-zi, fiind respins cu 0 voturi pentru, 6voturi impotriva {Zatyko Jacint, Zatyko Stefan-Adalbert, Erdei joorf, Xitt Istvan-Matyas, Krss
Stefan Alexandru, Torok Emeric) si 4 abtineri(Buzas loan-Nicolae, Erdii Danut-Eugen, Torok lanos,
Ungur Andrei-Ioan) .

La punctul treisprezece din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
preturilor de valorificare pe specii si sortimente a loturilor rezultate din exploa tarea partizii,
precum si a cheltuielilor necesare exploatarii, incarcarii si transportarii materialului lemnos, dl.
Primar prezintd,documenta{ia intocmitd de c[tre ocolul silvic s[cueni.

DlZatyko Stefan Adalbert, intreabl cum stdm cu necesarul de lemn pentru institufii?
Dl. Primar atatd. cd.existd un necesar pentru primdrie gi qcoli in total be 130 m3.
Dl.Kiss stefan, aratd, cd qtie cE din partida sooll s-au-tdiat 170 m3.
Dl.primar, arutd' cd' pentru intrefinerea p[durii avem cheltuieli c6tre Ocolul Silvic.

- Dl.Zatyko Stefan Adalbert, propune si fie constituita o comisie 
"*? radistribuie

lemnul cdtre populafie.
Dl. Primar, cu scuzele de rigoare, aratd cd este tdrziu

inmorm6ntare.
qi cE trebuie sd plece la o

salubrizare cdt mai repede, deoarece qi afigarea pe SEAp dureazd 2-3lluni. este in
discufie preful maxim care va fi cuprins in caietul ie sarcini. Redeventa

In continuare, dl.Zatyko Stefan Adalbert, cu acordul celorlalli consilieri de a
constitui o comisie, propune ca aceasta sd fie compus6 din consilieri care s[ reprezinte fiecare
!t li doi angaja[i ai primdriei. Astfel, propun urmdtoarele persoane: pentru satul Ciuhoi - dl.
Torok Ianos, pentru satul Cenalog - dl..Erdei fan{ Eugen, pentru iatul Sffirnag - dl.Buzag
Ioan-Nicolaie, pentru satul Sdniob - dl.Kiss Stefan Aiexandru gi at.ZatyXo Stefan Adalbert, iar
din cadrul primdriei, referent social Braun Ioan gi referent casiei Lakatoi Balint.

Propunerile au fost acceptate de c6tre toli consilierii.
D-na secretat atatd' c5, pentru a putea comisia sd desfEgoare activitatea, va trebui

ldoptat un Regulament sau sI se stabileascd prin hotdrdre categoria de persoane ftzice,
beneficiare de a cumpdra lemnul la preful stabilit.

Dl. Kiss Stefan, propune ca din cele dou6 partide, o partidd sd fie alocatd
institu{iilor - partida nr.50039 cu un volum total de 145 mc, iar partida cu nr.5003g cu un
volum total de 218 mc, sd fie alocatd" populafiei cu problem. ,oiiul", identificatd de cdtre
referentul social al primdriei, pe baza u.rul aoyr existent qi a anchetei sociale, la preful stabilit
prin Raportul de fundamentare a Ocolului Silvic S6cueni.

Propunerea a fost acceptatd de c6tre toli consilierii.

- Dl.Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul dehotirare, punctul treisprezece al ordinii de zi,cu compleiarile ulterioare, adoptandu-se
Hotararea nr.31, cu 10 vofuri pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patrusprezece, care suplimenteazd ordinea de zi,Proiect de hotarare privind
delegarea gestiunii serviciului de salubrizare al comunei Saniob prin coniesiune,
dl'inspector de mediu Kuin Nagy Lorant prezintdraportul de specialitate qi'aratd c6, in urma
procesului verbal de control intocmit de APM Bihor, avem obligatia cdt mai repede posibil s6
scoatem la licitalie concesionarea serviciurui de salubrizare.

Dl.Zatyko Stefan Adalbert, aratd. cd, sunt de acord cu scoaterea la licitalie a serviciului de

ffi
ffi

ar trebui sd acopere cheltuielile institufiei cu salubrizarea domeniului pub
kri



DlZatyko Jacint, aratd' cd, trebuie sd fim realigti cu stabilirea taxei de salubrizare pe cap
de locuitor, altfel, din nou riscdm sI nu se prezintenici un operator la licitalie. Din informafiile
culese de la celelalte comune invecinate, taxele sunt mult mai mari, de exemplu incepe cu 15
lei/gospodarie qi creqte in funcfie de numdrul de membri cu cate doi lei, ajung6nd la2l-25lei.

Dl.Zatyko SJefan Adalbert - propun prelul maxim de 6 lei cu tvalnclus, dacd suntefi de
acord. Sd supunem la vot.

Dl-Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, supune la vot proiectul de hotdr6re,
punctul patrusprezece al ordinii de zi,cu completdrile ulteiioare, adopiandu-se Hotararea
nr.32, cu 10 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

Diverse

D-na secretar aduce la cunogtin{a consilierilor locali, confinutul circularei
nr.9804126.09.2016 a Institu{iei Prefectului Bihor cu privire la obligalia depunerii declarafiilor
de avere qi interese in termen de 30 de zile de la data numirii i, drntlie, obligalie- care a fost

ffi'illjl,:t 
,a 

lainn 
anterioara, din data de 22.09.2016, dar, nu tofi consitieriiiu g*"r r.;;;

Dl-Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfd, invitl mai departe la discufii.
Dl. Kiss Istvan Matyas, in numele tinerilor din comund, propune pe viitor refacerea

echipei de fotbal.
Dlzatyko Stefan Adalbert, aratd, cd, sunt dou6 variante: 1) echipa de fotbal sd

funclioneze pe l6ngd Consiliul local, a$a cum a fost infiinfatd inifial .u reliuu *i i1urmd, sau
2) sd se infiinleze un club independent, .., p.rronalitate juridicd gi CUI, care s6

primeascd in folosinfd stadionul comunal qi sprijin financiar, p" 
"J.. 

o s6-l avem in vedere
pentru anul bugetar viitor.

In continuare, dl. Zatyko Stefan aratd cd,, grupul de consilieri UDMR vor s6 vin[ cu un
proiect de hotdrdre pentru intrefinerea cdminelor culturale qi dac6 s-ar putea sd gdseasc6 gi o
finanfare pentru asta.

Alte probleme, nu s-au mai discutat.

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINT
zuTYKO STEFAN ADALB -ELENA

h:
p.YuNo!


